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ZAPISNIK 

sa treće sjednice Administrativnog odbora Skupštine Crne Gore 25. saziva 

održane 27. i 28. decembra 2012. godine 

 

     Sjednica je poĉela u 10 sati. 

     Predsjedavao je Radivoje Lala Nikĉević, predsjednik Odbora. 

     Sjednici su prisustvovali: Emilo Labudović, zamjenik predsjednika Odbora, Radovan Obradović, Milorad 

Vuletić, Saša Pešić, Marta Šćepanović, Rifat Rastoder, Kemal Zoronjić, doc. dr Branka Bošnjak, Milutin 

Đukanović, mr Aleksandar Damjanović, Azra Jasavić i SrĊan Perić, ĉlanovi Odbora. 

     Rad sjednice pratili su akreditovani novinari. 

     Predsjednik Odbora je predloţio dopunu dnevnog reda sa sljedećim taĉkama: 

-  Razmatranje Predloga odluke o izmjeni Odluke o utvrĊivanju visine, naĉina i postupka namjenske 

potrošnje sredstava opredjeljenih klubovima poslanika za angaţovanje sekretara i struĉnih konsultanata 

klubova, na predlog Emila Labudovića, zamjenika predsjednika Odbora; 

 -   UtvrĊivanje Predloga odluke o izboru dva ĉlana Sudskog savjeta; 

 -  Razrješenje savjetnice predsjednika Skupštine Crne Gore, Jelene Popović, na liĉni zahtjev, na predlog 

predsjednika Skupštine; i 

-  Postavljenje savjetnice predsjednika Skupštine Crne Gore, Jelene Mitrović, na predlog predsjednika 

Skupštine. 

     Ĉlanovi Odbora su jednoglasno prihvatili predlog dopune dnevnog reda. 

     Za sjednicu je utvrĊen sljedeći 

 

DNEVNI RED: 

 

1.   Razmatranje Predloga odluke o utvrĊivanju zarade i drugih primanja predsjednika i   

sekretara Drţavne izborne komisije; 

2. Razmatranje Predloga odluke o izmjeni Odluke o utvrĊivanju visine, naĉina i postupka namjenske 

potrošnje sredstava opredjeljenih klubovima poslanika za angaţovanje sekretara i struĉnih 

konsultanata  klubova; 

3. UtvrĊivanje Predloga odluke o imenovanju predsjednika, sekretara i devet ĉlanova Drţavne 

izborne komisije; 

4. UtvrĊivanje Predloga odluke o izboru dva ĉlana Sudskog savjeta; 

5. Razrješenje savjetnice predsjednika Skupštine Crne Gore, Jelene Popović, na liĉni zahtjev, na 

predlog predsjednika Skupštine; 

6. Postavljenje savjetnice predsjednika Skupštine Crne Gore, Jelene Mitrović, na predlog 

predsjednika Skupštine; 

7. Razmatranje zahtjeva radi davanja saglasnosti za obavljanje dopunskog rada poslanika Almera 

Kalaĉa; i 

8. Tekuća pitanja. 
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     Prva tačka -  RAZMATRANJE PREDLOGA ODLUKE O UTVRĐIVANJU ZARADE I DRUGIH 

PRIMANJA PREDSJEDNIKA I SEKRETARA DRŢAVNE IZBORNE KOMISIJE 

 

     Radivoje Lala Nikĉević, predsjednik Odbora, je nakon uvodnih napomena, dao rijeĉ Miloradu Vuletiću, 

predsjedniku Radne grupe, koji je zajedno sa ĉlanicama Radne grupe, Martom Šćepanović, Azrom Jasavić 

i doc. dr Brankom Bošnjak predloţio odluku o utvrĊivanju zarade i drugih primanja predsjednika i sekretara 

Drţavne izborne komisije. 

     Milorad Vuletić, predsjednik Radne grupe, obavijestio je ĉlanove Odbora da su se ĉlanovi Radne grupe 

sastali 20. decembra i konsenzusom utvrdili Predlog odluke o utvrĊivanju zarade i drugih primanja 

predsjednika i sekretara Drţavne izborne komisije. 

 

     Odbor je jednoglasno donio Odluku  ( ukupno je glasalo 13 ĉlanova Odbora ). 

 

     Druga tačka - RAZMATRANJE PREDLOGA ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O UTVRĐIVANJU VISINE, 

NAĈINA I POSTUPKA NAMJENSKE POTROŠNJE SREDSTAVA OPREDJELJENIH KLUBOVIMA 

POSLANIKA ZA ANGAŢOVANJE SEKRETARA I STRUĈNIH KONSULTANATA KLUBOVA 

 

     Emilo Labudović, zamjenik predsjednika Odbora, naveo je preporuku Kolegijuma Skupštine Crne Gore, 

da se preispita Odluka o utvrĊivanju visine, naĉina i postupka namjenske potrošnje sredstava opredjeljenih 

klubovima poslanika za angaţovanje sekretara i struĉnih konsultanata klubova, zbog njenih nepovoljnih 

efekata na klubove koji imaju mali broj poslanika. Rekao je da je postignut većinski konsenzus meĊu onima 

koji su najoštećeniji primjenom ovakvog obraĉuna, da se ukupna sredstva za rad poslaniĉkih klubova dijele 

na naĉin što će se 10% iznosa jednako razdijeliti na sve poslaniĉke klubove a preostali dio podijeliti prema 

broju poslanika u klubovima. Predloţio je da Administrativni odbor donese Odluku o izmjeni Odluke o 

utvrĊivanju visine, naĉina i postupka namjenske potrošnje sredstava opredjeljenih klubovima poslanika za 

angaţovanje sekretara i struĉnih konsultanata klubova, uz izvinjenje Radnoj grupi koja je najpraviĉnije 

moguće postupila kada je napravila Predlog te odluke. 

 

     Odbor je jednoglasno donio Odluku ( ukupno je glasalo 13 ĉlanova Odbora ). 

 

     Treća tačka - UTVRĐIVANJE PREDLOGA ODLUKE O IMENOVANJU PREDSJEDNIKA, SEKRETARA 

I DEVET ĈLANOVA DRŢAVNE IZBORNE KOMISIJE 

 

     Predsjednik Odbora podsjetio je da je na prethodnoj sjednici Administrativnog odbora pokrenut 

postupak i upućen poziv klubovima poslanika za dostavljanje predloga za imenovanje predsjednika, 

sekretara i devet ĉlanova Drţavne izborne komisije do 26. decembra 2012. godine. Osvrnuo se na ĉlan 29 

Zakona o izboru odbornika i poslanika i naveo pristigle predloge. Konstatovao je da postoje dva predloga 

za sekretara Drţavne izborne komisije a imenuje se jedan, i otvorio raspravu. 

     U raspravi su uĉestvovali: Radivoje Lala Nikĉević, predsjednik Odbora, Emilo Labudović, zamjenik 

predsjednika Odbora, mr Aleksandar Damjanović, Milutin Đukanović, Radovan Obradović, Marta 

Šćepanović, Rifat Rastoder , Milorad Vuletić i Kemal Zoronjić, ĉlanovi Odbora. 



3 
 

     Mr Aleksandar Damjanović, ĉlan Odbora, naveo je da je Socijalistiĉka narodna partija poštujući 

zakonsku odredbu ĉlana 30 stav 3, predloţila Milisava Ćorića za sekretara Drţavne izborne komisije. 

Izjavio je da, ako postoje drugi predlozi, isti nijesu u skladu sa zakonom u kome jasno piše da se za 

sekretara Drţavne izborne komisije imenuje kandidat one politiĉke partije koja je na prethodnim izborima 

druga po broju osvojenih poslaniĉkih mandata. Socijalistiĉka narodna partija je, kako je rekao, shodno 

izvještaju DIK-a sa izbora odrţanih 6. novembra 2012. godine, partija koja je druga po broju osvojenih 

poslaniĉkih mandata. 

     Emilo Labudović, zamjenik predsjednika Odbora, mišljenja je da je unutrašnja stvar nosioca izborne liste 

da se unutar svog kluba pregrupiše kako mu odgovara. Ustavni sud je, kako je rekao, davno zakljuĉio da je 

poslanik nosilac svog mandata i oni koji su svojim potpisom i peĉatom svoje stranke unutar Demokratskog 

fronta postali poslanici Nove srpske demokratije, imali su na to neotuĊivo pravo. Izjavio je da se ĉak dešava 

da nosioci mandata, naţalost, svjedoci smo, preĊu u suprotan tabor pa ispadne da je i to po zakonu. 

Smatra da time nisu prekrojili niĉiju volju jer su se graĊani izjašnjavali za Demokratski front a ne za njegovo 

unutrašnje ustrojstvo. Podsjetio je da su i Administrativni odbor i Kolegijum Predsjednika Skupštine 

obavješteni o Aneksu sporazuma kojim Novoj srpskoj demokratiji pripadaju 11 poslaniĉkih mandata u ovom 

sazivu.  

     Mr Aleksandar Damjanović, naveo je da se Demokratski front poziva na interni akt pregrupisavanja 

posle izbora a Socijalistiĉka narodna partija na rezultate izbora gdje je Nova srpska demokratija osvojila 

osam mandata. Mjesec dana nakon izbora, dostavljen je Aneks sporazuma po kome Nova srpska 

demokratija moţe raĉunati na još tri mandata nestranaĉkih liĉnosti, Miodraga Lekića, Janka Vuĉinića i prof. 

dr Jelisave Kalezić. Rekao je da, ĉak i da su pomenute liĉnosti u ovom periodi uĉlanjeni u NOVU, i to je tzv. 

postizborna kombinatorika a raĉuna se moment izbora. TakoĊe, i da je u momentu izbora Miodrag Lekić 

imao ĉlansku kartu NOVE, što bi znaĉilo da i NOVA i SNP imaju po 9 mandata, shodno presudi Ustavnog 

suda kada je odbijen pokušaj Nove srpske demokratije da dobije mjesto sekretara izborne komisije u 

Podgorici, primjenio bi se princip stanja po rezultatima izbora. 

     Milutin Đukanović, ĉlan Odbora, saopštio je da poslanik Miodrag Lekić ni prije ni poslije izbora nije imao 

ĉlansku kartu Nove srpske demokratije ali je suština da najjaĉoj politiĉkoj grupaciji pripadne mjesto 

sekretara Drţavne izborne komisije. Rekao je da je teoretski moguće da na jednoj izbornoj listi postoji 

politiĉka stranka koja ima jedan mandat a 19 da su nestranaĉke liĉnosti, kao i da na izbore izaĊu samo 

grupe graĊana. Zakljuĉio je da su subjekti postigli sporazum, potpisali ga svi i ako se ovi Aneksi ne bi 

prihvatali došlo bi do blokade sistema. 

      Radovan Obradović, ĉlan Odbora, mišljenja je da, ako je nesporno da je Socijalistiĉka narodna partija 

na izborima osvojila osam mandata, treba se vidjeti koliko je osvojila Nova srpska demokratija, a u sluĉaju 

da je to isti broj mandata, ko je dobio veći broj glasova.  

     Marta Šćepanović, ĉlanica Odbora, smatra kao bitan, ĉlan 38 Izbornog zakona, u kome piše da politiĉke 

partije registrovane u Crnoj Gori posebno ili kao koalicija, iz grupe biraĉa predlaţu kandidate za svoju 

izbornu listu. TakoĊe smatra da se treba zatraţiti mišljenje Drţavne izborne komisije o konkretnom sluĉaju. 

     Rifat Rastoder, ĉlan Odbora, misli da je u pitanju paradoks, jer je duh Izbornog zakona bio takav da 

prizna listu, ali u ĉlanu 30 se pominju iskljuĉivo partije. Kazao je da, iako je ĉlan kontradiktoran, 

argumentacija je na strani Socijalistiĉke narodne partije. 
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     Milorad Vuletić, ĉlan Odbora, primjetio je da su u Zakonu o izboru odbornika i poslanika pojedine norme 

trebale biti mnogo preciznije odreĊene. 

     Kemal Zoronjić, ĉlan Odbora, podsjetio je na raspravu o finansiranju politiĉkih partija kada je Emilo 

Labudović rekao da donijeta Odluka moţda nije pravedna ali je praviĉna i naveo da on isto tako moţe reći 

za sluĉaj o kojem se sada raspravlja. 

     Predsjednik Odbora je ocjenio da treba iskoristiti Poslovniĉku mogućnost i prihvatiti predlog jednog broja 

ĉlanova Odbora da se Odbor obrati Drţavnoj izbornoj komisiji sa pitanjem ko je druga po redu najjaĉa 

politiĉka partija.  

     Odbor je prihvatio predlog. 

           

     Četvrta tačka - UTVRĐIVANJE PREDLOGA ODLUKE O IZBORU DVA ĈLANA SUDSKOG SAVJETA 

 

     Radivoje Lala Nikĉević, predsjednik Odbora, dao je uvodne napomene iz ĉlana 127 stav 3 taĉka 2 

Ustava Crne Gore kojim je odreĊeno da su ĉlanovi Sudskog savjeta dva poslanika koje bira i razrješava 

Skupština iz reda parlamentarne većine i opozicije. TakoĊe je podsjetio da je do sada ĉlan Sudskog savjeta 

iz parlamentarne većine bio poslanik Raško Konjević, koji je izabran za ministra pa je ta funkcija ostala 

upraţnjena, a iz opozicije ĉlan je bio poslanik Neven Gošović. Naveo je predlog Socijalidemokratske partije 

u kome predlaţu Dţavida Šabovića za novog ĉlana Sudskog savjeta i otvorio raspravu. 

 

     U raspravi su uĉestvovali: Radivoje Lala Nikĉević, predsjednik Odbora, Emilo Labudović, zamjenik 

predsjednika Odbora, mr Aleksandar Damjanović, Rifat Rastoder, Saša Pešić, Radovan Obradović, i 

Milorad Vuletić, ĉlanovi Odbora. 

 

     Emilo Labudović, zamjenik predsjednika Odbora, kazao je da bi trebalo odloţiti ovo pitanje jer se 

opozicija nije još uvijek, makar ne na organizovan naĉin, dogovarala oko pomenutog. On smatra da samo 

konsenzusom opozicionih stranaka moţe biti uĉinjen predlog kandidata za ovu funkciju i da to nije iz 

djelokruga Kolegijuma ili bilo koga drugog. 

     Mr Aleksandar Damjanović, ĉlan Odbora, saopštio je Odboru da je obavljena prepiska predsjednika 

Parlamenta sa Sudskim savjetom pri kojoj je Predsjednik Parlamenta zauzeo stav da Neven Gošović 

nastavlja obavljati funkciju ĉlana Sudskog savjeta ali je dio Sudskog savjeta traţio da se napravi reizbor, pa 

će stoga Kolegijum razmotriti pomenutu situaciju. Napomenuo je da Neven Gošović nije dao ostavku niti je 

razriješen. 

     Rifat Rastoder, ĉlan Odbora, zatraţio je da se na današnjoj sjednici izvrši barem izbor ĉlana Sudskog 

savjeta iz reda parlamentarne većine, jer tu nema ništa sporno. 

     Emilo Labudović, zamjenik predsjednika Odbora, smatra da se oba ĉlana trebaju birati zajedno jer je 

Sudski savjet traţio reizbor oba ĉlana a i u utvrĊenom dnevnom redu piše isto. 

     Saša Pešić, ĉlan Odbora, sloţio se sa konstatacijom Emila Labudovića. 

     Radovan Obradović i Milorad Vuletić, ĉlanovi Odbora, mišljenja su da nema razloga da se danas ne 

završi makar izjašnjavanje o kandidatu iz parlamentarne većine. 
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     Predsjednik Odbora je stavio na glasanje predlog Socijalemokratske partije da se za kandidata za ĉlana 

Sudskog savjeta iz reda pozicije predloţi poslanik Dţavid Šabović. 

 

     Predlog je prihvaćen većinom glasova ( ukupno je glasalo 13 ĉlanova Odbora, 10 za- Radivoje Lala 

Nikĉević, predsjednik Odbora, Radovan Obradović, Milorad Vuletić, Saša Pešić, Marta Šćepanović, Rifat 

Rastoder, Kemal Zoronjić, mr Aleksandar Damjanović, Azra Jasavić i SrĊan Perić, ĉlanovi Odbora, i 3 

uzdrţana- Emilo Labudović, zamjenik predsjednika Odbora, doc. dr Branka Bošnjak i Milutin Đukanović, 

ĉlanovi Odbora ). 

 

     Peta tačka - RAZRJEŠENJE SAVJETNICE PREDSJEDNIKA SKUPŠTINE CRNE GORE, JELENE 

POPOVIĆ, NA LIĈNI ZAHTJEV, NA PREDLOG PREDSJEDNIKA SKUPŠTINE 

 

     Konstatovano je razrješenje savjetnice predsjednika Skupštine Crne Gore, Jelene Popović, diplomirane 

pravnice, na liĉni zahtjev, na predlog predsjednika Skupštine. 

 

     Šesta tačka - POSTAVLJENJE SAVJETNICE PREDSJEDNIKA SKUPŠTINE CRNE GORE, JELENE 

MITROVIĆ, NA PREDLOG PREDSJEDNIKA SKUPŠTINE 

 

     Predlog Predsjednika Skupštine Crne Gore za postavljenje Jelene Mitrović, diplomirane pravnice, na 

mjesto savjetnice Predsjednika Skupštine Crne Gore je jednoglasno prihvaćen ( ukupno je glasalo 13 

ĉlanova Odbora ). 

 

     Sedma tačka - RAZMATRANJE ZAHTJEVA RADI DAVANJA SAGLASNOSTI ZA OBAVLJANJE 

DOPUNSKOG RADA POSLANIKA ALMERA KALAĈA 

 

     Predsjednik Odbora je upoznao ĉlanove Odbora sa zahtjevom Almera Kalaĉa, poslanika u Skupštini 

Crne Gore, da mu se da saglasnost za zakljuĉenje ugovora o dopunskom radu sa firmom „ACOS”  DOO 

Roţaje, Društvo za urbanizam, projektovanje i izgradnju. 

 

     Odbor je većinom glasova ( ukupno je glasalo 13 ĉlanova Odbora, 11 za- Radivoje Lala Nikĉević, 

predsjednik Odbora, Emilo Labudović, zamjenik predsjednika Odbora, Radovan Obradović, Milorad Vuletić, 

Saša Pešić, Marta Šćepanović, Rifat Rastoder, Kemal Zoronjić, doc. dr Branka Bošnjak, Milutin Đukanović i 

mr Aleksandar Damjanović, ĉlanovi Odbora i 2 uzdrţana- Azra Jasavić i SrĊan Perić , ĉlanovi Odbora ) 

odluĉio da dá saglasnost.  

 

Osma tačka - TEKUĆA PITANJA 

 

     Radivoje Lala Nikĉević, predsjednik Odbora, obavijestio je ĉlanove Odbora o dopisu prof. dr Milice 

Pejanović Đurišić u kojem je navela da smatra da joj za period od konstituisanja aktuelnog saziva 

Skupštine Crne Gore do trenutka podnošenja ostavke na mjesto poslanika, dok je obavljala duţnost 

ministra u Vladi Crne Gore, ne pripada poslaniĉki dodatak.   
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     Predsjednik Odbora je dao obrazloţenje da su na ime imenovane donijeta sledeća rješenja, saglasno 

Zakonu o zaradama i drugim primanjima drţavnih i javnih funkcionera: 

     Rješenje o sticanju prava na dodatak po osnovu vršenja poslaniĉke funkcije, od 6. novembra 2012. 

godine, koje je prestalo da vaţi podnošenjem ostavke imenovane na poslaniĉku funkciju i 

     Rješenje o zaradi po osnovu vršenja funkcije ministra odbrane. 

 

Sjednica je završena u 11 sati i 45 minuta. 

 

***** 

     Prvi nastavak treće sjednice Odbora odrţan je dana 28. decembra 2012. godine u 11 sati. 

     Predsjedavao je Radivoje Lala Nikĉević, predsjednik Odbora. 

    Sjednici su prisustvovali: Emilo Labudović, zamjenik predsjednika Odbora, Radovan Obradović, Milorad 

Vuletić, Saša Pešić, Marta Šćepanović, Rifat Rastoder, Kemal Zoronjić, doc. dr Branka Bošnjak, Milutin 

Đukanović, mr Aleksandar Damjanović, Azra Jasavić i SrĊan Perić, ĉlanovi Odbora. 

     Rad nastavka sjednice pratili su akreditovani novinari. 

     U nastavku sjednice nastavljena je rasprava u okviru taĉke dnevnog reda „UtvrĊivanje Predloga odluke 

o imenovanju predsjednika, sekretara i devet ĉlanova Drţavne izborne komisije”. 

 

     Drţavna izborna komisija je konstastovala da saglasno ĉlanu 93 Zakona o izboru odbornika i poslanika, 

utvrĊuje ukupan broj glasova koji je dobila svaka izborna lista i utvrĊuje broj mandata koji pripada svakoj 

izbornoj listi, kao i da je saglasno ĉlanu 32 stav 1 taĉka 13 Zakona o izboru odbornika i poslanika podnijela 

Skupštini Crne Gore Izvještaj o rezultatima za poslanike u Skupštinu Crne Gore, koji sadrţi gore navedene 

podatke. 

 

     Predsjednik Odbora je, nakon navoĊenja odgovora Drţavne izborne komisije, ukazao da još uvijek 

postoji dilema da li je Miodrag Lekić ĉlan Nove srpske demokratije, a kao nezavisni kandidat se kandiduje 

za predsjednika drţave, i da bi najbolje bilo da se isti kandiduje i za Sekretara drţavne izborne komisije 

kako bi  razrjesio ovu situaciju. Otvorio je raspravu povodom ove taĉke. 

 

     U raspravi su uĉestvovali: Radivoje Lala Nikĉević, predsjednik Odbora, Emilo Labudović, zamjenik 

predsjednika Odbora, Milutin Đukanović, doc. dr Branka Bošnjak, mr Aleksandar Damjanović i Rifat 

Rastoder, ĉlanovi Odbora. 

 

     Milutin Đukanović, ĉlan Odbora, smatra da se dobro zna ko je bio nosilac liste na prethodnim izborima i 

kakvo je izborno zakonodavstvo, kao i da bez obzira na statuse svako mora da pripadne nekom 

konstituentu. On je podsjetio da je vladajuća koalicija na prethodnim izborima dobila 39 mandata, od ĉega 

31 Demokratska partija socijalista, sedam Socijaldemokratska partija i jedan Liberalna partija a kasnijim 

kombinatorikom Socijaldemokratska partija ima osam poslanika. 

     Doc. dr Branka Bošnjak, ĉlanica Odbora, skrenula je paţnju predsjedniku Odbora, da mu nije prvi put da 

zloupotrebljava mjesto predsjedavajuĉeg i da nema pravo da u peţorativnom smislu priĉa o poslaniku 
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Miodragu Lekiću, pogotovo kada on nije prisutan. Što se tiĉe dobijenog odgovora, smatra da je potpuno 

jasan, da Drţavna izborna komisija prepoznaje liste a ne partije i da više nije samo najpravednije već i 

ukazano od strane Drţavne izborne komisije da Demokratskom frontu treba pripasti mjesto sekretara u 

istoj. 

     Radivoje Lala Nikĉević, predsjednik Odbora, smatra da ima pravo iznijeti stav svoje partije i poslati 

politiĉke poruke i sa mjesta predsjedavajućeg a tu je sud javnosti i parlamenta da vrši procijenu. 

     Mr Aleksandar Damjanović, ĉlan Odbora, citirao je ĉlan 3 Aneksa sporazuma Demokratskog fronta u 

kome piše da su potpisnice sporazuma saglasne da sva druga prava, ukljuĉujući prava u skladu sa 

Zakonom o finansiranju politiĉkih partija i Zakona o izboru odbornika i poslanika se definišu u skladu sa 

osnovnim sporazumom. Naveo je i ĉlan 31 stav 3 Poslovnika gdje piše da klub poslanika saĉinjavaju 

poslanici koji pripadaju istoj politiĉkoj partiji ili koaliciji. A novi stav kaţe da poslanici iz jedne politiĉke partije 

mogu obrazovati samo jedan klub poslanika. On je zakljuĉio da se izmeĊu pojedinih takozvanih nezavisnih 

medija i pojedinih poslanika pokušava stvoriti predizborna atmosvera. 

     Rifat Rastoder, ĉlan Odbora, takoĊe se pozvao na ĉlan 3 Aneksa Sporazuma i rekao da Zakon o izboru 

odbornika i poslanika poznaje politiĉku partiju, izbornu listu i poslaniĉki klub ali u ĉlanu 30 stav 3 decidno se 

pominje samo partija i da to nije sluĉajno. Odgovorio je da je do osam mandata Socijaldemokratske partije 

došlo na osnovu osnovnog sporazuma koji je potpisan prije izbora i procenta koji im daje pravo na osam 

kandidata. 

     Emilo Labudović, zamjenik predsjednika Odbora, zatraţio je da se poĉne sa glasanjem jer je farse više 

nego dovoljno i oĉigledno postoji već pripremljen stav. 

 

      Predsjednik Odbora odredio je pauzu kako bi došlo do usaglašavanja oko taĉaka dnevnog reda  

„UtvrĊivanje Predloga odluke o imenovanju predsjednika, sekretara i devet ĉlanova Drţavne izborne 

komisije”  i „UtvrĊivanje Predloga odluke o izboru dva ĉlana Sudskog savjeta ” . 

TakoĊe je odredio Radnu grupu da do tada pripremi predlog odluke o utvrĊivanju vrijednosti koeficijenta za 

obraĉun fiksnog i startnog dijela zarade. 

 

     Sjednica je prekinuta  u 12 sati i 10 minuta.  

        

 

***** 

     Drugi nastavak treće sjednice Odbora odrţan je dana 28. decembra 2012. godine u 15 sati. 

     Predsjedavao je Radivoje Lala Nikĉević, predsjednik Odbora. 

     Sjednici su prisustvovali: Emilo Labudović, zamjenik predsjednika Odbora, Radovan Obradović, Milorad 

Vuletić, Saša Pešić, Marta Šćepanović, Rifat Rastoder, Kemal Zoronjić, doc. dr Branka Bošnjak, Milutin 

Đukanović, mr Aleksandar Damjanović, Azra Jasavić i SrĊan Perić, ĉlanovi Odbora. 

     Rad nastavka sjednice pratili su akreditovani novinari. 

    U nastavku sjednice nastavljena je rasprava u okviru taĉaka dnevnog reda „UtvrĊivanje Predloga odluke 

o imenovanju predsjednika, sekretara i devet ĉlanova Drţavne izborne komisije” i „UtvrĊivanje Predloga 

odluke o izboru dva ĉlana Sudskog savjeta ”. 



8 
 

 

     Povodom taĉke dnevnog reda „UtvrĊivanje predloga odluke o imenovanju predsjednika, sekretara i 

devet ĉlanova Drţavne izborne komisije” u raspravi su uĉestvovali: Radivoje Lala Nikĉević, predsjednik 

Odbora, Emilo Labudović, zamjenik predsjednika Odbora, Azra Jasavić, Milutin Đukanović, mr Aleksandar 

Damjanović i doc. dr Branka Bošnjak, ĉlanovi Odbora. 

 

     Azra Jasavić, ĉlanica Odbora, izjavila je da se poštovanjem Zakona o izboru odbornika i poslanika, 

poštovanjem izvještaja Drţavne izborne komisije i odluke Ustavnog suda dolazi do zakljuĉka da je 

Socijalistiĉka narodna partija ona kojoj pripada mjesto sekretara Drţavne izborne komisije. 

 

     Radivoje Lala Nikĉević, predsjednik Odbora, stavio je na glasanje predloge Demokratskog fronta i 

Socijalistiĉke narodne partije. 

 

     Za predlog da Veljo ĈaĊenović bude sekretar Drţavne izborne komisije glasala su tri ĉlana ( Emilo 

Labudović, zamjenik predsjednika Odbora, doc. dr Branka Bošnjak i Milutin Đukanović, ĉlanovi Odbora ). 

     Za predlog da Milisav Ćorić bude sekretar Drţavne izborne komisije glasali su 10 ĉlanova ( Radivoje 

Lala Nikĉević, predsjednik Odbora, Radovan Obradović, Milorad Vuletić, Saša Pešić, Marta Šćepanović, 

Rifat Rastoder, Kemal Zoronjić, mr Aleksandar Damjanović, Azra Jasavić i SrĊan Perić, ĉlanovi Odbora ). 

 

     Emilo Labudović, zamjenik predsjednika Odbora, izjavio je da shodno rezultatima prethodnog glasanja 

Demokratski front povlaĉi prethodne predloge i predlaţe Velja ĈaĊenovića za ĉlana a Draţena Medojevića 

za zamjenika Drţavne izborne komisije. TakoĊe je obavijestio Administrativni odbor da daje ostavku na 

mjesto zamjenika predsjednika Odbora. 

     Milutin Đukanović, ĉlan Odbora, ocjenio je da je skandalozna ovakva odluka Administrativnog odbora.  

     Mr Aleksandar Damjanović, ĉlan Odbora, zahvalio se ĉlanovima Odbora koji su glasali po zakonu i 

pravu a ne po politiĉkim pritiscima. 

     Doc. dr Branka Bošnjak, ĉlanica Odbora, rekla je da će ova odluka vjerovatno biti predmet sudskog 

spora jer vladajuća koalicija uvijek ima po nekog miljenika u opoziciji i time se vodi, mada bi se zabrinula da 

je Demokratski front na mjestu miljenika vladajuće koalicije. 

      Predsjednik Odbora konstatovao je da je utvrĊena kompletna lista predsjednika, sekretara i devet 

ĉlanova Drţavne izborne komisije: 

      Ivan Kalezić, predsjednik Komisije; 

      Slavka Maraš, zamjenica predsjednika Komisije; 

      Milisav Ćorić, sekretar Komisije; 

      Radmila Šturanović, ĉlanica; 

      Tarik Gadţović, zamjenik; 

      Branka Lakoĉević, ĉlanica; 

      Goranka Vuĉinić, zamjenica; 

      Ljiljana Radonjić, ĉlanica; 

      Dragana Ranitović, zamjenica; 

      Borislav Globarević, ĉlan; 
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      ĐorĊije Ulićević, zamjenik; 

      Hakija Lješnjanin, ĉlan; 

      Goran Miranović, zamjenik; 

      Safet Adrović, ĉlan; 

      Adem Miljuš, zamjenik; 

      Veljo ĈaĊenović, ĉlan; 

      Draţen Medojević, zamjenik; 

      Milan Radulović, ĉlan; 

      Boris Ćorsović, zamjenik; 

      Hajrulah Hajdari, ĉlan; i 

      Pavle Pasković, zamjenik. 

 

     Odbor je većinom glasova ( 10 za- Radivoje Lala Nikĉević, predsjednik Odbora, Radovan Obradović, 

Milorad Vuletić, Saša Pešić, Marta Šćepanović, Rifat Rastoder, Kemal Zoronjić, mr Aleksandar 

Damjanović, Azra Jasavić i SrĊan Perić, ĉlanovi Odbora i jedan uzdrţan- doc. dr Branka Bošnjak, ĉlanica 

Odbora. Dva ĉlana Odbora se nisu izjasnila- Emilo Labudović i Milutin Đukanović.) izabrao predsjednika, 

sekretara i devet ĉlanova Drţavne izborne komisije. 

 

     Radivoje Lala Nikĉević, predsjednik Odbora, otvorio je raspravu povodom taĉke dnevnog reda   

„UtvrĊivanje predloga odluke o izboru dva ĉlana Sudskog savjeta”. 

 

     U raspravi su uĉestvovali: Emilo Labudović, mr Aleksandar Damjanović, Azra Jasavić, Milutin 

Đukanović, doc. dr Branka Bošnjak, Rifat Rastoder, Milorad Vuletić i Radovan Obradović, ĉlanovi Odbora. 

 

     Emilo Labudović, ĉlan Odbora, zahtjevao je prije svega izvinjenje od predsjednika i nekih ĉlanova 

Administrativnog Odbora povodom ove taĉke dnevnog reda jer je juĉe ispalo da je on htio maltene da 

falsifikuje zakon i zahtjev predsjednika Skupštine. Rekao je da zakon nalaţe da se nakon svakog novog 

saziva ili verifikuju ili biraju dva nova predstavnika u Sudskom savjetu, a predsjednik Skupštine kao neko ko 

ima ingerencije po Poslovniku da to traţi, nakon prepiske sa predsjednicom Vrhovnog suda traţio je od 

ovog Odbora da se raspravi o oba kandidata. Izjavio je, s obzirom na ishod prethodnog glasanja i s 

obzirom na Ustav u kome piše da opozicija kandiduje ĉlana Sudskog savjeta, da 20 poslanika opozicije 

kandiduju poslanika dr Strahinju Bulajića za ĉlana Sudskog savjeta. Istakao je da poslanik Neven Gošović 

više nema podršku opozicije već njenog manjinskog dijela. 

     Mr Aleksandar Damjanović, ĉlan Odbora, izjavio je da je i ovaj predlog Demokratskog fronta neustavan 

jer se na mjestu ĉlana Sudskog savjeta još uvijek nalazi poslanik Neven Gošović i da ne postoji ni teoretska 

mogućnost da mu je prestao mandat. Kad je u pitanju dopis predsjednika Parlamenta Administrativnom 

odboru, rekao je, da je isti poslat tek juĉe popodne. Naveo je ĉlan 14 Zakona o Sudskom savjetu i rekao da 

je Neven Gošović nastavio da obavlja funkciju poslanika na osnovu koje je izabran u Sudski savjet. 

     Azra Jasavić, ĉlanica Odbora, pozvala se na ĉlan 127 Ustava Crne Gore gdje piše da je mandat 

Sudskog savjeta ĉetiri godine. Ona se slaţe sa stavom predsjednika Parlamenta da poslanik Neven 

Gošović i dalje treba da bude ĉlan Sudskog savjeta jer ga je legitimno izabrala Skupština a to što mu je u 
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jednom momentu prestao mandat nije relevantno jer je sada ponovo poslanik, i to pravnik par exelans. 

Smatra da je jako vaţno da li je Neven Gošović bio prisutan na sjednici Sudskog savjeta kada je 

jednoglasno traţen reizbor oba ĉlana. 

     Milutin Đukanović, ĉlan Odbora, zatraţio je da se Odbor izjasni o predlogu Demokratskog fronta. 

     Doc. dr Branka Bošnjak, ĉlanica Odbora, napomenula je da je Sudski savjet jednoglasnog mišljenja da 

Neven Gošović više nije ĉlan Sudskog savjeta.  

     Rifat Rastoder, ĉlan Odbora, mišljenja je da treba razjasniti do kada se raĉuna mandat poslanika, da li 

do ĉasa kad se konstatuju novi mandati ili kada se raspišu izbori. 

     Milorad Vuletić, ĉlan Odbora, rekao je da, ako je Neven Gošović prisustvovao sjednici kada je Sudski 

savjet jednoglasno konstatovao da prestaje mandat novim poslaniĉkim sazivom onda nema dileme da je on 

podnio ostavku. 

     Radovan Obradović, ĉlan Odbora, sloţio se da u jednom momentu Neven Gošović nije bio poslanik i da 

treba ući u ponovni izbor ĉlana Sudskog savjeta. 

 

     Predsjednik Odbora odredio je pauzu od pola sata, radi konsultacija. 

 

     Sjednica je prekinuta u 15 sati i 30 minuta. 

 

 

***** 

     Treći nastavak treće sjednice Odbora odrţan je dana 28. decembra 2012. godine u 16 sati. 

     Predsjedavao je Radivoje Lala Nikĉević, predsjednik Odbora. 

     Sjednici su prisustvovali: Radovan Obradović, Milorad Vuletić, Saša Pešić, Marta Šćepanović, Rifat 

Rastoder, Kemal Zoronjić, Emilo Labudović, doc. dr Branka Bošnjak, Milutin Đukanović, mr Aleksandar 

Damjanović, Azra Jasavić i SrĊan Perić, ĉlanovi Odbora. 

     Rad nastavka sjednice pratili su akreditovani novinari. 

     U nastavku sjednice nastavljena je rasprava u okviru taĉke dnevnog reda „UtvrĊivanje Predloga odluke 

o izboru dva ĉlana Sudskog savjeta ” . 

     Radivoje Lala Nikĉević, predsjednik Odbora, obavijestio je ĉlanove da je stigao predlog Socijalistiĉke 

narodne partije u kome kandiduju Nevena Gošovića za ĉlana Sudskog savjeta. Otvorio je raspravu oko ove 

taĉke dnevnog reda. 

 

     U raspravi su uĉestvovali: mr Aleksandar Damjanović, Azra Jasavić, Rifat Rastoder, Milorad Vuletić i 

Emilo Labudović, ĉlanovi Odbora. 

 

     Mr Aleksandar Damjanović, ĉlan Odbora, izjavio je da je tokom pauze razgovarao sa poslanikom 

Nevenom Gošovićem koji mu je saopštio da nije bio prisutan na pomenutoj sjednici Sudskog savjeta. 

     Azra Jasavić, ĉlanica Odbora, citirala je ĉlan 121 Ustava Crne Gore u kome piše da u Sudski savjet  dva 

poslanika bira i razrješava Skupština iz reda parlamentarne većine i opozicije. Iz ovog proizilazi da to moţe 

biti bilo koji kandidat iz opozicije. Misli da bi bilo dobro odloţiti ovu raspravu dok se Demokratski front i 
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Socijalistiĉka narodna partija ne dogovore, u suprotnom će prilikom glasanja ĉlanovi Pozitivne Crne Gore 

biti uzdrţani. 

     Rifat Rastoder, ĉlan Odbora, rekao je da zbog opozicionih nesporazuma vladajuća koalicija dolazi u 

situaciju da rješava i nosi teret odluka koje bi trebale biti opozicione. Mišljenja je da nije lako odluĉiti izmeĊu 

dva kandidata opozicije jer obojica nesporno imaju mnoge kvalitete. 

     Milorad Vuletić, ĉlan Odbora, smatra da je Neven Gošović odliĉan pravnik i opredjeljuje se za njega 

zbog struke i iskustva u radu Sudskog savjeta. 

     Emilo Labudović, ĉlan Odbora, rekao je da iako nije bio jedinstven predlog opozicije, bio je većinski. 

Podsjetio je da ĉlanovi Demokratskog fronta nisu komentarisali da li poslanik Dţavid Šabović svojim 

struĉnim i moralnim kvalitetima jeste kandidat za ĉlana Sudskog savjeta, već su smatrali neotuĊivim 

pravom parlamentarne većine da predloţe koga oni smatraju da treba. Istakao je da u Ustavu ne piše da 

kandidat za ĉlana Sudskog savjeta mora biti pravnik. 

 

     Predsjednik Odbora je stavio na glasanje predlog Demokratskog fronta da se za kandidata za ĉlana 

Sudskog savjeta iz reda opozicije predloţi poslanik dr Strahinja Bulajić. 

     Predlog nije dobio potrebnu većinu ( ukupno je glasalo 13 ĉlanova Odbora, tri za- Emilo Labudović, doc. 

dr Branka Bošnjak i Milutin Đukanović, ĉlanovi Odbora i 10 uzdrţanih- Radivoje Lala Nikĉević, predsjednik 

Odbora, Radovan Obradović, Milorad Vuletić, Saša Pešić, Marta Šćepanović, Rifat Rastoder, Kemal 

Zoronjić, mr Aleksandar Damjanović, Azra Jasavić i SrĊan Perić, ĉlanovi Odbora ). 

     Predsjednik Odbora je stavio na glasanje predlog Socijalistiĉke narodne partije da se za kandidata za 

ĉlana Sudskog savjeta iz reda opozicije predloţi poslanik Neven Gošović. 

     Predlog je prihvaćen većinom glasova  ( ukupno je glasalo 13 ĉlanova Odbora, sedam za- Radivoje Lala 

Nikĉević, predsjednik Odbora, Radovan Obradović, Milorad Vuletić, Saša Pešić, Marta Šćepanović, Kemal 

Zoronjić i mr Aleksandar Damjanović, ĉlanovi Odbora, tri protiv- Emilo Labudović, doc. dr Branka Bošnjak i 

Milutin Đukanović, ĉlanovi Odbora i 3 uzdrţana- Azra Jasavić, SrĊan Perić i Rifat Rastoder, ĉlanovi 

Odbora). 

 

Sjednica je završena u 16 sati i 30 minuta. 

 

 

Broj 00-63-14/13- 

Podgorica, 28. januara 2013. godine 

 

 

SEKRETARKA ODBORA                                                                                                 PREDSJEDNIK ODBORA 

Goranka Vučinić  Radivoje Lala Nikčević 
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